

# (英國倫敦聖三一學院) 兒童英語

## 音樂劇證書考試課程

### Young Performers Certificate (YPC) (Issued by Trinity College, London)

專業導師透過故事、音樂、話劇、角色扮演等表演技巧，帶領小朋友學習使用聲線，表情及動作發展他們的表演潛能，提升幼兒的表演能力和自信。完成課程及通過考核，可獲由國際認可的英國倫敦聖三一學院頒授的個人表演證書。



Professional teachers leading students to use voice, expressions & body movements to realize artistic potential through performance. Students learn basic singing techniques, including intonation, rhythm sense, vocalization, also through drama rehearsals, practice social interactions and nurture team spirit.



對象及人數  
Target

低班至高班 8-10 人 / 班 (開班人數: 6 人)  
K2 - K3 (8-10 students/class; Minimum Class Size of 6 students)

授課語言  
Language

英語及粵語 English & Cantonese

費用  
Fee

每堂為 1 小時 1 Hour/Lesson  
全期 (20 堂: 2021 年 10 月 - 2022 年 5 月) = \$4400  
報讀 YPC 課程須繳交以下費用, 請於課程開始前交支票到學校。  
考試費: \$500 製作費: \$300  
Oct/2021 - May/2022: \$4400 (20 Lessons)  
Please pay below payment to school by cheque before the first lesson.  
YPC Examination Fee: \$500 Production Fee: \$300  
課程開始後報名, 須按比例支付剩餘課堂 (每堂 \$300)、考試費及製作費。為確保小朋友的集體表現, 課程開始後第四堂恕不接受中途加入。  
Enrollment Fees after programme begins: \$300 each lesson, and need to enroll the remaining lessons. Examination fee and production fee are required when enrolling YPC Class.

證書考試  
Certificate exam

英國倫敦聖三一學院的兒童英語音樂劇證書考試, 每組必須最少 6 人參與。如每組考試人數少於 6 人或其他原因考試不能進行, 考試將改為校內表演並退還考試費。課程的其中一堂為考試日, 考試日期, 地點及形式有待英國倫敦聖三一學院公佈。

Enrolled students will take the YPC exam, it is required to have a minimum of 6 students in the exam.; Should there be an insufficient number of students to form a group or a cancellation of the examination, the examination fees shall be returned. The examination performance will also be changed to invitational performance at school. The examination will be conducted during one of the lessons, further examination details will be released by Trinity College, London.

